

Asia-Pacific Client Success

Achieving service excellence and expanding client capabilities to address legal challenges in the Asia-Pacific region and across the globe

- ▶ Local partners with deep expertise managing Asia-Pacific projects across the eDiscovery lifecycle
- ▶ ISO-certified facilities providing flexibility to cover necessary legal / regulatory requirements
- ▶ Specialized software & workflows providing on-demand scale while maintaining efficiency
- ▶ Global network of specialists available 24 / 7 / 365 and ready to respond



Complete Data

Complete Connector

Complete Review

Complete Intelligence

Complete Media

Complete Enterprise

Complete Security

Complete Flex

Learn more at:
consilio.com/complete

Managing complex eDiscovery projects in the Asia-Pacific region can exceed the experience, skill set and resources of in-house litigation support teams or unspecialized consultants. With innovative pricing, a global footprint and over a decade of experience across the eDiscovery lifecycle—from collections to hosting to processing to production to review—Consilio clients have realized immediate benefits in quality and value by partnering to handle today's most complex Asia-Pacific legal matters:

Case Study: China / Japan Corporate Patent Dispute Filed In United States

Chinese electronics manufacturer was engaged in a patent dispute with a Japanese company filed in U.S. patent court. Consilio executed rolling on-site collections, including laptops, mobile devices with WeChat extraction and server data, processed and hosted the data in mainland China. Then after facilitating an in-country managed document review (including China state secrets review), the cleared data was then sent to the United States for production.

Case Study: Global Medical Device Fcpa Investigation

Global manufacturer of medical devices faced a wide-ranging FCPA investigation requiring a multi-jurisdictional collection across APAC, including mainland China. Data was processed and hosted within specified country borders and first level managed review conducted in Tokyo, Hong Kong and Shanghai.

Case Study: International Cartel Investigation

Faced with a large U.S. Department of Justice investigation, the end client--unfamiliar with the U.S. eDiscovery process--relied on Consilio expertise to educate and advise them throughout the entire EDRM spectrum; ultimately involving terabytes of data collected from over 50 custodians across Tokyo, Nagoya, and Osaka.

Ready to learn more?

Schedule a brief conversation to explore and learn more about how our APAC expertise can help your organization.

Contact an APAC expert at:

Case Study: Pharmaceutical Investigation

Outside counsel sought Consilio to conduct a review across four months and involving over three dozen reviewers with deep scientific and technical expertise. Outside counsel participated onsite and in intensive coordination with Consilio team.

Case Study: Airline Safety Regulatory Investigation

Client engaged Consilio to establish and execute a bifurcated concurrent review across Tokyo and London review locations. Covering Japanese and English languages, over four dozen reviewers engaged to deliver review work product on time and under budget.



Global Leader in Legal Consulting and Services

consilio.com

PM.FS0014.20220517

Copyright © 2022 Consilio LLC. ALL RIGHTS RESERVED.

亚太客户成就

实现卓越服务，并强化客户在亚太乃至全球应对法律挑战的能力

- 熟悉eDiscovery 整个流程并具有丰富亚太项目管理经验的当地专家
- 经ISO认证设备可灵活应对各类必要的法律或监管需求
- 专业化的软件和工作流程在保持效率的同时提供按需扩展
- 24 / 7 / 365全天候全球专家网络服务随时待命

管理亚太地区复杂的eDiscovery项目往往超过了内部诉讼支持团队或非专业顾问的经验、技能和资源。Consilio凭借灵活的定价足迹遍布全球的服务站点和十多年来从收集、托管、处理、产出到审查数据的完整eDiscovery生态流程经验，通过与客户合作处理当下最复杂的亚太地区法律事项，让客户即时感受到我们服务的质量和价值：



准备好了解更多了吗？

安排一个简短的交谈

来探索 and 了解我们

亚太地区的专业技术

怎样帮助你的组织。

请联系

我们Consilio亚太区的专家

在美涉诉的中国/日本公司专利纠纷

一家中国电子产品制造商卷入一起由一家日本公司在美国专利法院提起的诉讼。Consilio执行了定期现场数据收集，包括笔记本电脑、内含微信提取信息和服务器数据的移动设备，并在中国大陆处理和托管数据。在推进国内管理的文件审查（包括中国国家机密审查）之后，将所需未涉密的数据送往美国进行处理。

全球医疗器械FCPA调查

某全球医疗器械制造商面临一起大范围的FCPA调查，需要在包括中国大陆在内的亚太地区进行多管辖区域的数据收集。相关数据在指定的国家领域内进行处理和托管，并在东京，香港和上海进行初步审查。

国际卡特尔调查

在面对美国司法部的一次大规模调查时，不熟悉eDiscovery运作流程的终端客户依靠Consilio的专业知识，在整个EDRM范围内对他们进行培训和建议，最终从东京、名古屋和大阪的50多名托管人处收集了千兆字节的数据。

医药调查

外部法律顾问寻求Consilio进行一次历时四个月的审查，此次审查由三十多名具有深厚科学和技术专业知识的审查人员进行。外部法律顾问现场参与并与Consilio团队密切协调。

航空安全监管调查

客户聘请Consilio在东京和伦敦两处审查地点建立并执行分叉式并行审核。此次审查涵盖日语和英语两种语言，超过四十多名审查人员在低于预算的情况下按时交付审查工作成果。